

INSTRUKCJA BEZPIECZEŃSTWA/ SICHERHEITSHINWEISE/ SAFETY INSTRUCTIONS

PL

Niniejsza instrukcja ma na celu zapewnienie bezpiecznego i odpowiedzialnego użytkowania zestawu do gry w pokera Texas Hold'em, składającego się z 500 żetonów, dwóch talii kart oraz akcesoriów, zapakowanych w aluminiową walizkę.

1. Właściwości produktu

- Projekt i właściwości techniczne:
 - Zestaw zawiera 500 żetonów o standardowej wadze i średnicy, wykonanych z wysokiej jakości materiałów, zapewniających trwałość i komfort gry.
 - Dwie talie kart do gry, każda składająca się z 52 kart oraz jokera, wykonane z kartonu powlekanego plastikiem dla zwiększenia wytrzymałości.
 - Pięć czerwonych kości do gry, standardowej wielkości, wykonanych z tworzywa sztucznego.
 - Trzy żetony funkcyjne: DEALER, SMALL BLIND, BIG BLIND, ułatwiające organizację rozgrywki.
 - Aluminiowa walizka z wyściółką, wyposażona w zamki, zapewniająca bezpieczne przechowywanie i transport zestawu.
- Opakowanie:
 - Produkt jest dostarczany w zabezpieczonym opakowaniu, chroniącym przed uszkodzeniami mechanicznymi podczas transportu.
- Instrukcja użytkowania i konserwacji:
 - Przed pierwszym użyciem upewnij się, że wszystkie elementy zestawu są kompletne i nieuszkodzone.
 - Podczas gry unikaj kontaktu kart i żetonów z płynami oraz tłustymi substancjami, aby zapobiec ich uszkodzeniu.
 - Po zakończeniu gry przechowuj wszystkie elementy w walizce, chroniąc je przed kurzem i uszkodzeniami mechanicznymi.
 - Czyść karty i żetony miękką, suchą ściereczką; w razie potrzeby użyj lekko wilgotnej ściereczki, unikając nadmiernego nasączenia.

2. Oddziaływanie na inne produkty

- Unikaj przechowywania zestawu w pobliżu źródeł ciepła lub wilgoci, które mogą wpłynąć na deformację kart, żetonów lub uszkodzenie walizki.
- Nie używaj agresywnych środków chemicznych do czyszczenia elementów zestawu, aby nie uszkodzić ich powierzchni.

3. Oddziaływanie innych produktów na zestaw

- Przechowuj zestaw z dala od substancji chemicznych, które mogą powodować odbarwienia lub uszkodzenia materiałów, z których wykonane są karty, żetony i walizka.
- Unikaj kontaktu z ostrymi przedmiotami, które mogą porysować lub uszkodzić elementy zestawu.

4. Sposób prezentacji produktu

- Zestaw przeznaczony jest dla osób powyżej 14. roku życia.
- Produkt nie jest zabawką i nie powinien być używany przez dzieci bez nadzoru dorosłych.
- Przed pierwszym użyciem zapoznaj się z niniejszą instrukcją oraz wszelkimi ostrzeżeniami umieszczonymi na opakowaniu.

5. Kategorie konsumentów

- Osoby starsze oraz osoby z ograniczoną sprawnością manualną powinny zachować ostrożność podczas manipulacji małymi elementami zestawu, takimi jak żetony czy karty.
- Produkt nie jest przeznaczony dla dzieci poniżej 14. roku życia ze względu na obecność małych elementów, które mogą stanowić zagrożenie zadławienia.

6. Wygląd produktu

- Elementy zestawu, takie jak żetony czy karty, nie powinny być używane w sposób inny niż przewidziany, np. jako zabawki dla małych dzieci, ze względu na ryzyko zadławienia.
- Walizka nie jest przeznaczona do przechowywania innych przedmiotów niż elementy zestawu, aby uniknąć jej uszkodzenia.

7. Cyberbezpieczeństwo

- Produkt nie posiada elementów elektronicznych ani funkcji łączności, dlatego ryzyko związane z cyberbezpieczeństwem nie występuje.

8. Ewolujące, uczące się i predykcyjne funkcje

- Zestaw nie posiada funkcji ewoluujących, uczących się ani predykcyjnych.

9. Konserwacja i przechowywanie

- Regularnie sprawdzaj stan elementów zestawu; w przypadku zauważenia uszkodzeń mechanicznych zaprzestań ich używania do czasu naprawy lub wymiany.
- Przechowuj zestaw w suchym miejscu, z dala od bezpośredniego światła słonecznego, aby zapobiec odbarwieniom i deformacjom.

Produkty dostępne w naszym sklepie przechodzą dokładną kontrolę jakości. W przypadku jakichkolwiek problemów z działaniem zakupionego sprzętu lub jego uszkodzenia podczas dostawy, prosimy o kontakt z działem obsługi klienta. Okres gwarancji na zakupione artykuły rozpoczyna się w dniu ich dostarczenia. Szczegółowe informacje dotyczące gwarancji dla poszczególnych produktów można znaleźć na stronie internetowej produktu.

DE

Dieses Handbuch soll den sicheren und verantwortungsvollen Umgang mit dem Texas Hold'em Pokerset, bestehend aus 500 Chips, zwei Kartendecks und Zubehör, verpackt in einem Aluminiumkoffer, gewährleisten.

1. Produktmerkmale

- Design und technische Merkmale:
 - Das Set enthält 500 Spielmarken mit Standardgewicht und -durchmesser, hergestellt aus hochwertigen Materialien, die Haltbarkeit und Spielkomfort gewährleisten.
 - Zwei Spielkartendecks mit jeweils 52 Karten und einem Joker, aus mit Kunststoff überzogenem Karton für erhöhte Haltbarkeit.
 - Fünf rote Würfel in Standardgröße aus Kunststoff.
 - Drei Funktionstoken: DEALER, SMALL BLIND, BIG BLIND, die die Organisation des Spiels erleichtern.
 - Gefütterter Aluminiumkoffer mit Schlössern zur sicheren Aufbewahrung und zum Transport des Sets.
- Verpackung:
 - Das Produkt wird in einer sicheren Verpackung geliefert, die vor mechanischen Schäden während des Transports schützt.
- Gebrauchs- und Wartungsanleitung:
 - Stellen Sie vor dem ersten Gebrauch sicher, dass alle Kit-Komponenten vollständig und unbeschädigt sind.
 - Vermeiden Sie während des Spielens den Kontakt der Karten und Spielmarken mit Flüssigkeiten oder fettigen Substanzen, um Schäden zu vermeiden.
 - Bewahren Sie nach dem Spielen alle Komponenten im Koffer auf und schützen Sie sie vor Staub und mechanischen Beschädigungen.
 - Reinigen Sie Karten und Token mit einem weichen, trockenen Tuch. ggf. ein leicht feuchtes Tuch verwenden, Übersättigung vermeiden.

2. Auswirkungen auf andere Produkte

- Lagern Sie das Set nicht in der Nähe von Wärme- oder Feuchtigkeitsquellen, da dies zu einer Verformung der Karten oder Spielmarken oder einer Beschädigung des Gehäuses führen kann.
- Verwenden Sie zur Reinigung der Set-Komponenten keine aggressiven Chemikalien, um deren Oberfläche nicht zu beschädigen.

3. Der Einfluss anderer Produkte auf das Set

- Bewahren Sie das Set fern von Chemikalien auf, die die Materialien der Karten, Spielmarken und des Etuis verfärben oder beschädigen könnten.
- Vermeiden Sie den Kontakt mit scharfen Gegenständen, die die Komponenten des Sets zerkratzen oder beschädigen könnten.

4. Methode der Produktpräsentation

- Das Set ist für Personen ab 14 Jahren bestimmt.
- Das Produkt ist kein Spielzeug und sollte von Kindern nicht ohne Aufsicht eines Erwachsenen verwendet werden.
- Lesen Sie vor dem ersten Gebrauch diese Anleitung und alle Warnhinweise auf der Verpackung.

5. Verbraucherkategorien

- Ältere Menschen und Menschen mit eingeschränkter Fingerfertigkeit sollten beim Umgang mit kleinen Gegenständen des Sets, wie beispielsweise Spielmarken oder Karten, vorsichtig sein.
- Dieses Produkt ist aufgrund der Anwesenheit von Kleinteilen, die eine Erstickungsgefahr darstellen können, nicht für Kinder unter 14 Jahren bestimmt.

6. Produktaussehen

- Setbestandteile wie Spielmarken oder Karten dürfen wegen der Erstickungsgefahr nicht zweckentfremdet, z.B. als Spielzeug für Kleinkinder, verwendet werden.
- Um eine Beschädigung des Koffers zu vermeiden, ist der Koffer nicht für die Aufbewahrung anderer Gegenstände als der Setkomponenten vorgesehen.

7. Cybersicherheit

- Das Produkt verfügt über keine elektronischen Komponenten oder Konnektivitätsfunktionen und stellt daher kein Cybersicherheitsrisiko dar.

8. Entwicklung, Lernen und Vorhersagefunktionen

- Das Set hat keine Entwicklungs-, Lern- oder Vorhersagefunktionen.

9. Wartung und Lagerung

- Überprüfen Sie regelmäßig den Zustand der Setkomponenten; Wenn Sie mechanische Schäden feststellen, verwenden Sie das Gerät nicht mehr, bis es repariert oder ersetzt wurde.
- Lagern Sie das Set an einem trockenen Ort und schützen Sie es vor direkter Sonneneinstrahlung, um Verfärbungen und Verformungen zu vermeiden.

Die in unserem Shop erhältlichen Produkte unterliegen einer sorgfältigen Qualitätskontrolle. Bei Problemen mit der Funktion des gekauften Geräts oder bei Transportschäden wenden Sie sich bitte an den Kundendienst.

Die Gewährleistungsfrist für gekaufte Artikel beginnt mit dem Tag der Lieferung. Detaillierte Garantieinformationen zu den einzelnen Produkten finden Sie auf der Produktwebsite.

EN

This manual is intended to ensure safe and responsible use of the Texas Hold'em poker set, consisting of 500 chips, two decks of cards and accessories, packed in an aluminum case.

1. Product features

• Design and technical features:

- The set contains 500 chips of standard weight and diameter, made of high-quality materials, ensuring durability and comfort of play.
 - Two decks of playing cards, each consisting of 52 cards and a joker, made of cardboard coated with plastic for increased durability.
 - Five red dice, standard size, made of plastic.
 - Three functional chips: DEALER, SMALL BLIND, BIG BLIND, facilitating the organization of the game.
 - Aluminum case with lining, equipped with locks, ensuring safe storage and transport of the set.
- #### • Packaging:
- The product is delivered in secured packaging, protecting against mechanical damage during transport.
- #### • Instructions for use and maintenance:
- Before first use, make sure that all the elements of the set are complete and undamaged.
 - During the game, avoid contact of the cards and tokens with liquids and greasy substances to prevent damage.
 - After the game, store all the elements in the case, protecting them from dust and mechanical damage.
 - Clean the cards and tokens with a soft, dry cloth; if necessary, use a slightly damp cloth, avoiding excessive saturation.

2. Impact on other products

- Avoid storing the set near sources of heat or moisture, which may cause deformation of the cards, tokens or damage to the case.
- Do not use aggressive chemicals to clean the elements of the set, so as not to damage their surfaces.

3. Impact of other products on the set

- Store the set away from chemicals that may cause discoloration or damage to the materials from which the cards, tokens and case are made.
- Avoid contact with sharp objects that may scratch or damage the elements of the set.

4. Product presentation

- The set is intended for people over 14 years of age.
- The product is not a toy and should not be used by children without adult supervision.
- Before first use, read these instructions and any warnings on the packaging.

5. Consumer categories

- Elderly people and people with limited manual dexterity should be careful when handling small elements of the set, such as tokens or cards.
- The product is not intended for children under 14 years of age due to the presence of small elements that may pose a choking hazard.

6. Product appearance

- The elements of the set, such as tokens or cards, should not be used in any other way than intended, e.g. as toys for small children, due to the risk of choking.
- The suitcase is not intended for storing items other than the elements of the set, to avoid damaging it.

7. Cybersecurity

- The product does not contain electronic components or communication functions, therefore there is no risk related to cybersecurity.

8. Evolving, learning and predictive functions

- The set does not have evolving, learning or predictive functions.

9. Maintenance and storage

- Regularly check the condition of the set components; if you notice any mechanical damage, stop using them until they are repaired or replaced.
- Store the set in a dry place, away from direct sunlight to prevent discoloration and deformation.

The products available in our store undergo thorough quality control. In the event of any problems with the operation of the purchased equipment or its damage during delivery, please contact customer service.

The warranty period for purchased items begins on the day they are delivered. Detailed information about the warranty for individual products can be found on the product website.